

ω -3PUFAs对LPS诱导急性肺损伤大鼠前炎症因子TNF- α 、IL-1 β 、IL-6的影响

石计朋¹, 闫建国², 韩金芬³, 唐成和¹, 钱燕⁴

1 新乡医学院第一附属医院新生儿科, 河南 新乡 453003;

2 新乡医学院人体解剖教研室, 河南 新乡 453003;

3 新乡医学院第三附属医院新生儿科, 河南 新乡 453003;

4 温州医科大学附属第一医院新生儿科, 浙江 温州 325000

Effect of ω -3PUFAs on the TNF- α , IL-1 β and IL-6 expression on acute lung injury in young rats induced by endotoxin.

SHI Ji-peng¹, YAN Jian-guo², HAN Jin-fen³, TANG Cheng-he¹, QIAN Yan⁴.

1 Department of Neonatology, the First Affiliated Hospital of Xinxiang Medical University, Xinxiang, Henan 453003, China; 2 Department of Anatomy, Xinxiang Medical University, Xinxiang, Henan 453003, China; 3 Department of Paediatrics, the Third Affiliated Hospital of Xinxiang Medical University, Xinxiang, Henan 453003, China; 4 Department of Neonatology, the First Affiliated Hospital of Wenzhou Medical University, Wenzhou, Zhejiang 325000, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(2\)](#)

版权所有 © 《中国儿童保健杂志》编辑部

地址: 西安市西五路中段157号(710004) 电话: 029-87679391 E-mail: cjchcl@163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发